

Yang Dongning

## 北京大学光华管理学院博士生导师,战略研究所所长 Head of a strategy institute & Doctoral Supervisor, Guanghua School of Management, Peking University

2002年至今执教于北京大学光华管理学院。 2002年1 ~ 5月美国曼隆学院 (Menlo College) 访问学者。 2000~2002年为北京大学应用经济学博士后研究人员。 2000年毕业于厦门大学, 获环境科学 (工学) 博士学位。 1995年毕业于吉林大学, 获 环境学理学学士学位。主要研究领域为企业社会责任、可持续性创新、能效分析、碳 金融、环境经济政策等。讲授"企业社会责任"、"创业管理"、"创新管理"、 "环境管理"等本科、MBA和研究生课程。

Since 2002, he has been teaching in guanghua school of management, Peking University.From January to May 2002, he was a visiting scholar at Menlo College. He was a postdoctoral researcher in applied economics at Peking University from 2000 to 2002. He graduated from xiamen university in 2000 with a doctor's degree in environmental science (engineering). He graduated from jilin university in 1995 with a bachelor of science degree in environmental science. His research interests include corporate social responsibility, sustainable innovation, energy efficiency analysis, carbon finance, and environmental and economic policies. Teach undergraduate, MBA and postgraduate courses such as "corporate social responsibility", "entrepreneurship management", "innovation management" and "environmental management".